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cat ampari en ferrn a la Secció Comarcal d’Olot 
i disgregant respecte ais serveis d’iguala.

El Dr. Taxonera fà un historial de la forma- 
ció dé les iguales i els inconvénients que distints 
serveis poden reportar.

Torna a ocupar la Presidencia el Dr. Puig 
i Sais.

El Dr. Bonnin presenta una esmena a la pro- 
posició en el sentit de que el Sindicat intensifiqui 
les visites a les Seccions Comarcals reorganitzant 
les que ho necessitin.

El Dr. Busquet i Mestre Puig intervenen acla- 
rint alguns punts.

S’acordá que la Junta Directiva intensifiqui 
el treball de relació entre els companys d’arreu 
de Catalunya, verifiqui unes\visites a totes les 
Seccions Comarcáis portant a terme primera- 
ment i d’un modo especial i quant mes prompte 
les de les Seccions d’Olot i Ripollés.

S’excusa l’assistència, per indisposició deis de
legáis-de les Seccions Comarcals de Terrassa i 
Santa Coloma de Farnés.

. A les 21 hores, se suspen la sessió que ha s i - . 
gut començada a les 18 anteriors, ácordant-se 
continuar-la a les 22’30 següents.

A  les 23 hores 'del mateix dia 21 de Juny es' 
reanuda la sessió presidint el Dr. Puig i Sais.

Oberta la sessió, la Presidencia posa a discus- 
sió els altres extrems que falten de la proposició 
del Dr. Danés.

El Dr. Taxonera opina es contraproduent pen
dre acords amb ferm respecte a determinats punts 
abans de reunir la Secció Comarcal per a evitar 
que no compareixin aquells elements que discre- 
pin de ço acordat, proposant que amb ço acordat 
de les visites a les Comarcals es suficient per ara, 
deixant després de les visites que la Junta Direc
tiva preiigui els acords convenients, d’acoxd amb 
les comarcals.'

El Dr. Danés insisteix en que l’Assamblea 
deu pronunciar-se respecte a la forma de fer les 
iguales a la comarca d’Olot.

El Dr. Busquet abunda en l’opinió del Dr. 
Taxonera, áixís com també hi aburída el Dr. Mes- 
tres Miquel.

Rectifica el Dr. Danés retirant, els altres ex
trems de la proposició que feien referencia a ca
ducado de pactes, limitado d’inspeccions de met- 
ges d’empreses i revisió de serveis extraordinaria.

S'acorda que la Junta Directiva en cada cas 
resolgui seguint les normes establertes, d’acord 
amb cada Secció Comarcal.

Es passa a discutir una proposició del Dr. Vi- 
la Abadal respecte a construir un edifici social 
dit “ La llar del metge” . La defensa el seu autor 
fent constar que l’ha presentada recullint un am- 
bent deis companys espedalment de la Junta 
Directiva.

El Dr. Danés fà observacions referent a la for
ma d’obtenir el capital.,

, El Dr. Taxonera observa la forma legal de 
portar a terme l’obtenció del capital i formula 
la proposta de que es nomeni una ponencia que 
dictamini amb pié coneixament.

Intervenen els Drs. Busquet, Girona, Danés, 
Mestres Miquel, Marimón, Pascó, At'elló, Riera, 
Soler i Pía Armengol mostrant-se tots partidaris 
de l’idea i manifestant cada un els seus punts de 
vista respecte a la manera de portar-ho a terme.

Ratifica el Dr. Vila manifestant que s’alegra 
molt de que la seva proposició hagi siguí unani- 
mament tant ben acullida fent constar que el seu 
proposit al presentar la proposició no era altre 
que llensar l’idea. Acaba acceptant la proposta 
del Dr. Taxonera.

S’acorda per unanimitat: primer, procedir a 
l’obtenció o construcció d’un inmoble com a edi
fici social del Sindicat de Metges de Catalunya. 
Segon, nomenar una ponencia que fassi els pro- 
jectes económics i administratius oportuns i Ter
cer, que dita ponencia la formin els senyors: 
Pía Armengol, Vila Abadal i Taxonera per a que 
actuin en aquesta materia junt amb la Junta Di
rectiva.

Es parla respecte a la conveniencia d’una coo
perativa médica intervenit-hi els Drs. Busquet. 
Taxonera, Girona, Plà convenint tots en que si a 
la Junta Directiva se li presenta mitjà de favorir 
els metges en llurs compres de material intervin- 
gui en benefici de tots.

Es parla respecte a la conveniencia de la Caixa 
de Crédit i l’Assamblea unanimament acorda fer 
constar haver vist amb gust l’orientació de la 
Junta Directiva encaminaída a establir-la..

El Dr. Riera pregunta si s’ha resolt el cas de 
les visites a fóra que fan els metges de les capi- 
tals. Contesta el Dr. Busquet dientli que s’està 
redactant un projecte de códig de Deontologia.

El propi Dr. Riera solicita s’ampari un orfe 
de metge no Sindicat- La presidencia li contesta 
que la Junta Directiva otorga subtvencions en 
aquets cassos i que es dirigeixi a la Junta que será 
atés si hi ha cas.

Fan observacions respecte a aquests cassos de 
beneficencia els Drs. Abelló, Taxonera, Pascó, 
Busquet, Pía, Girona, convenint en ratifica el cri
teri de la Directiva de mirà de concedir sempre 
tota la beneficencia possible pero recordant sem
pre l’obligació' que tenen els metges de prevenir
se per mitjà de la Mutual Mèdica.

El Dr. Bonnin exposa un cas de mal com- 
panyerisme a la Comarcal del Ripollés. Interve
nen els Drs. Abelló, Vila Abadal i la presidencia 
que aclareix alguns punts.

El Dr. Pascó pregunta que hi ha fet d’atur


